



親愛的父母們：

很高興師生們共同順利完成九月份教學活動.十月份我們將繼續執行在9月份制定的校服規訂。9月13日，我們舉行了**中秋節活動**。特別感謝所有家長的支持！那天我們大多數學生都穿著正確的制服！再次感謝您成為我們慈濟家族的一員！此外，最近隨著季節轉換,有些孩子出現過敏症狀。我們的老師加強保持教室環境清潔、防止感染傳播病菌.孩子生病時,請留在家裡休息，並提醒他們勤洗手。讓我們共同努力渡過過敏季節！

### News & Announcements



#### Uniform policy reminder:

### 請仔細瀏覽最新消息以及校服規定

女生：

制服連衣裙或制服上衣/褲子

穿裙裝只可搭深藍/黑色褲襪或緊身褲

男生：

制服上衣/制服褲子/短褲

鞋和襪子一律：純白色、深藍或黑色

外套：僅限學校外套

#### Upcoming Uniform Policy Implementation

即將實施的制服新規定

從**11月1日**起，所有學生必須只穿慈濟制服長褲或

短褲。不穿其他褲子。女生穿裙裝

可搭深藍/黑色褲襪或緊身褲

鞋子也必須純白色、深藍或黑色。

**未穿慈濟制服,學生當日需額外購買新制服.**

#### Parent Conference

親師座談

• 從 10/1 開始，我們將舉行親師座談會。請到孩子班級教室外面家長公告欄上登記

#### Flower Arrangement

花道課

10月24日上午10點開始上花道課

當日穿正式制服：

女生 裙裝

男生穿 排扣制服上衣 / 學校制服深藍色褲子

所有 鞋子深藍或黑色

\*制服下的內搭衣服不可露出

#### Halloween Celebration Activity

#### 萬聖節慶祝活動

**10/31 3:30 pm** 我們將舉行萬聖節慶祝活動！請把孩子的服裝配件裝在一個袋子裡並寫上名字.請勿帶尖銳物件以及刀.劍.槍等配備。下午活動開始前,老師們將協助孩子們打扮。此外，請準備提袋或籃子給孩子裝糖果！

### October Themes:

#### 雙語課程單元

Families : 我的家  
家人和房子

Character Education:  
品格教育

Thankfulness : 感恩

靜思語 : 常存感謝心

### Calendar of Events

#### 十月份活動內容

親師座談時間:

10/1-10/4 大愛班

10/7-10/11 • 尊重班

10/14/10/18 • 感謝班

10/21/10/25 • 孝順班

10/28/11/1 勇氣班

11/4 -11/8 • 責任班

10/24 花道課

10/28 消防演習

10/31 萬聖節慶祝活動





# Tzu Chi Great Love Preschool



## October 2019 Newsletter

Dear Parents,

We had a successful first month of school. This month, we will continue to practice the rules and routines that we have established in September. On September 13<sup>th</sup>, we held our Moon Festival Activity. A special thank you to all the parents for your support! Most of our students wore the correct uniform on that day! We would like to continue to in force the school uniform policy daily. Once again, thank you for being apart of our Tzu Chi Family! In addition, with a heavy rainy season comes allergies. Although our teachers do a great job keeping our classrooms clean, preventing the spread of infections, we ask that families keep children at home when they are too ill to function at school and remind them of proper nose blowing / hand washing procedures. Let's work together to get through the Flu and allergy season!

### News & Announcements

#### Uniform policy reminder:

**Girls:**

Dress or Uniform top/pants  
(leggings = dress only)

**Boys:**

Uniform top  
Uniform pants/shorts

#### All students

**Shoes & socks:** solid white, navy blue, or black

**Jackets / Sweaters:** UNIFORM ONLY

Any clothing worn under the uniform MUST be our uniform colors.



#### Upcoming Uniform Policy Implementation



Beginning November 1<sup>st</sup> all students MUST wear the Tzu Chi uniform pants or shorts only. Other pants will not be allowed. **Exceptions:** Leggings will be allowed under the uniform dresses only. Also, any other pants should be navy blue.

Shoes MUST also follow the uniform policy.

Students not following the uniform policy will be given a new uniform and the fee will be added to your account.

#### Parent Conference

Starting from 10/1, we will have our teachers/parents conference. Please remember to sign up at your earliest convenience. The sign-up sheet will be placed on your child's classroom parent bulletin board!

#### Flower Arrangement

On **October 24<sup>th</sup>**, beginning at 10 a.m. we will be having our Flower Arrangement Ceremony.

#### Formal uniforms are required:

**Girls** = Dress

**Boys** = Button shirt / uniform pants

**All** = shoes navy blue or black

\*Clothing under uniforms MUST NOT be visible

#### Halloween Celebration Activity

On **10/31 at 3:30 pm**, we will be having our Halloween Celebration Activity. All the students will be able to dress up as their favorite character on that day! Please pack your child's favorite costume in a small bag. The teachers will dress up the children at school. Also, please remember to have a treat bag or container for the trick or treat activity!

### October Themes:

#### Bilingual Curriculum

##### Families

"Things around the home and Family Members"

#### Character Education

##### Thankfulness

Learning how the food is grown and prepared.

##### Jing Si Aphorism

*"Always be thankful for what we have."*

### Calendar of Events

#### Parent Conference

- **Oct 1<sup>st</sup> – Oct 4<sup>th</sup>** Great Love
- **Oct 7<sup>th</sup> – Oct 11<sup>th</sup>** Respect
- **Oct 14<sup>th</sup> – Oct 18<sup>th</sup>** Thankfulness
- **Oct 21<sup>st</sup> – Oct 25<sup>th</sup>** Filial Piety
- **Oct 28<sup>th</sup> – Nov 1<sup>st</sup>** Courage
- **Nov 4<sup>th</sup> – Nov 8<sup>th</sup>** Responsibility

**10/24 Flower Arrangement**

**10/28 Fire Drill**

**10/31 Halloween Celebration Activity**



Tzu Chi Preschool FACEBOOK Page

If you would like to see pictures of our various activities throughout the year, please search "Tzu Chi Great Love Preschool Houston" on FACEBOOK. You will see many pictures and videos of our students.